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Abstract (en)
[origin: WO8100264A1] The roving frame is provided with so called suspended flyers (1), that is to say flyers arranged pivotingly in a flyer head. For
the associated, vertical, removal of full packages (2) respectively the associated, vertical, setting in place of empty cores (17) on the spindles (29) of
the frame, the flyers are pivoted laterally so that they cannot interfere anymore with the removal of the full packages (2). The roving frame has flyers
(1) suspended to a common support (7) which may effect a translation motion so that each flyer (1) may be brought into an appropriate position.

Abstract (fr)
Le banc a broches est muni d'ailettes (1) dites suspendues, c'est-a-dire disposees de maniere pivotante dans une tete d'ailette. Pour l'enlevement
conjoint, vertical, des bobines pleines (2), respectivement la mise en place conjointe, verticale, des noyaux vides (17) sur les broches (29) du banc,
les ailettes sont pivotees lateralement de maniere telle qu'elles ne peuvent plus gener l'enlevement des bobines pleines (2). Le banc a broches
presente des ailettes (1) suspendues a un support commun (7) qui peut effectuer un mouvement de translations afin que chaque ailette (1) puisse
etre amenee dans une position appropriee.
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